
Κτιριακά  
  
Το σχολείο μας χτίστηκε το 1937 για τις ανάγκες 35 μαθητών και σήμερα 
φιλοξενεί 68 μαθητές. Όπως είναι αντιληπτό η αναλογία των μαθητών σε 
σχέση με την κτιριακή υποδομή είναι κατά πολύ υποδεέστερη. Πρόκειται 
για ένα σχολείο στο οποίο έγινε τελευταία φορά ανακαίνιση το 1962!  
 
Λόγω της παλαιότητας του κτιρίου μία βασική ανησυχία είναι ο 
αντισεισμικός έλεγχος ο οποίος δεν έχει διεξαχθεί σύμφωνα με τα 
σημερινά πρότυπα.  
  
Λαμβάνοντας υπ’ οψη τις ανάγκες των παιδιών μας το σχολείο χρήζει 
άμεσης ανακαίνισης και σύμφωνα με τον κανονισμό του σχολικού 
οργανισμού κτιρίων θα σας αναφέρουμε επιγραμματικά τα πιο βασικά 
κτιριακά προβλήματα του σχολείου, ώστε να εξασφαλίσουμε την 
ασφάλεια των παιδιών μας. 
   

1.     Υπάρχει μεγάλη ανάγκη πλήρους ανακαίνισης και προσθήκης 
WC. Πολλά από τα παιδιά του σχολείου δεν αυτοεξυπηρετούνται 
και δυστυχώς δεν υπάρχουν οι κατάλληλες υποδομές ώστε να 
διατηρείται η σωματική τους υγιεινή. Υπάρχει ένα ντουζ στο οποίο 
χωράει μόνο το παιδί χωρίς ένα κάθισμα για να ηρεμήσει ενώ 
ταυτόχρονα δεν χωράει ο φροντιστής του στον ίδιο χώρο. Ως 
αποτέλεσμα είναι να προκαλούνται κατά καιρούς ατυχήματα και 
στα παιδιά και στου βοηθούς. Φέτος ήδη έχει προκληθεί το πρώτο 
ατύχημα σε βοηθό. Βάσει κανονισμού στα ειδικά σχολεία θα 
έπρεπε να αντιστοιχεί 1 WC/ 2 τάξεις. 
2.     Όλοι οι διάδρομοι του σχολείου πλαισιώνονται από τζαμαρίες 
ακατάλληλων προδιαγραφών κάτι το οποίο είναι άκρως επικίνδυνο 
όταν μιλάμε για παιδιά που δεν έχουν αίσθηση του κινδύνου και 
αισθητηριακές δυσκολίες.  
3.     Υπάρχει άμεση ανάγκη για μια αίθουσα ηρεμίας που βάσει του 
κανονισμού σχολικών κτιρίων είναι απαραίτητη για κάθε ειδικό 
σχολείο. Σε καταστάσεις όπου το παιδί βρίσκεται σε κρίση αποτελεί 
κίνδυνο για τον εαυτό του και για τους άλλους (πχ παιδιά έρχονται 
με κράνος στο σχολείο) 
4.     Πάνω από το 90% των αιθουσών δεν έχει κλιματισμό. Με 
αποτέλεσμα τα παιδιά λόγω ζέστης να γίνονται επιθετικά και να 
παλινδρομούν. 
5.     Πάνω από τις μισές αίθουσες δεν καλύπτονται ως προς τη 
θέρμανση με αποτέλεσμα να απευθυνόμαστε σε γονείς να φέρουν 
δικά τους θερμαντικά σώματα!!! 



6.     Δάπεδα από μωσαϊκό ολισθηρό και επικίνδυνο σε καταστάσεις 
κρίσεων μαθητών ή για μαθητές με ήπιες σωματικές αναπηρίες. 
7.     Σε αντίθεση με τα τυπικά σχολεία τα παιδιά μας έρχονται στο 
σχολείο για να διδαχτούν την αυτόνομη διαβίωση. Είναι 
απαραίτητο κάθε αίθουσα πρέπει να έχει κουζινάκι και άμεσα 

προσβάσιμο WC ώστε τα παιδιά να εκπαιδεύονται να γίνουν όσο το 
δυνατόν πιο αυτόνομα. Δυστυχώς για εμάς τους γονείς που έχουμε 
ένα παιδί με αναπηρία ο μεγαλύτερός μας φόβος είναι πως θα 
επιβιώσει το παιδί μας όταν εμείς φύγουμε από τη ζωη. Αυτές οι 
δεξιότητες αν δεν έχουν κατακτηθεί μέχρι την ολοκλήρωση του 
Δημοτικού, ίσως να μην κατακτηθούν ποτέ! 
8.     Ανάγκη για στέγαστρο κατά τη προσέλευση και αποχώρησης 
των μαθητών 
9.  Αντικατάσταση της κεντρικής πόρτας εισόδου καθώς δεν 
ενδείκνυται για παιδιά ειδικής αγωγής. 

  
Στελέχωση σχολείου και μετακίνηση μαθητών 
  

1.     Μονιμοποίηση δρομολογίων χωρίς να προηγείται διαγωνισμός ώστε 
να μη κηρύσσονται άγονα τα δρομολόγια και να μένουν τα παιδιά στο 
σπίτι καθώς οι γονείς δεν μπορούν να ανταποκριθούν λόγω εργασίας. 
2.     Κάθε χρόνο η σχολική χρονιά ξεκινάει όντας υποστελεχωμένοι ως 
προς το προσωπικό. Δεν είναι δυνατόν να μην υπάρχουν ειδικότητες 
όπως πχ λογοθεραπευτές – εργοθεραπευτές σε παιδιά που στερούνται 
λόγο. Όπως επίσης και ειδικό βοηθητικό προσωπικό το οποίο είναι 
υπεύθυνο για την υγιεινή και την ασφάλεια των παιδιών μας. Για 
παράδειγμα φέτος ξεκινήσαμε με 4 βοηθούς για 68 παιδιά όταν 
προβλέπεται να έχουμε 1 ανά τάξη. 

  
Αυτή τη στιγμή είμαστε μείον: 
1 χ Εκπαιδευτικός 
1 χ Ειδικό Βοηθητικό Προσωπικό 
1 χ Φυσικής Αγωγής  
1 χ Μουσικής  
2 χ Θεατρολόγοι  
2 χ Εικαστικοί  
1 χ Ψυχολόγος  

  
  
Υλικά – εκπαιδευτικό υλικό 

1.     Δεν επαρκούν τα υλικά που προβλέπονται από τον Δήμο καθώς οι 
ανάγκες των μαθητών είναι μεγαλύτερες από αυτές των τυπικών 



σχολείων και όσο αφορά την σωματική υγιεινή και όσο αφορά τις 
μαθησιακές ανάγκες. 
2.     Η αίθουσα εργοθεραπείας στερείται κατάλληλου εξοπλισμού. 

  
  
  

Δέσμευση για την άμεση υλοποίηση του κονδυλίου που έχει εγκριθεί από 
τον οργανισμό σχολικών κτιρίων και ένα χρονοδιάγραμμα του πλάνου που 
θα ακολουθηθεί γιατί ως ΔΣ που εκπροσωπεί 68 οικογένειες Αμεα δεν 
μπορούμε να το αφήσουμε έτσι! Και θα θέλαμε να σας έχουμε όλους εδώ 
συμμάχους στον αγώνα μας! 
 


